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INTERPELACJA 
Dotyczy: Ograniczeń prędkości na rozjazdach tramwajowych  

 Szanowna Pani Prezydent, 

W ostatnich miesiącach coraz więcej pasażerów komunikacji miejskiej, a także sami pracownicy MPK, 
zwracają uwagę na znaczące ograniczenia prędkości na rozjazdach tramwajowych w Łodzi. Tramwaje 
zwalniają do 5–10 km/h, co przekłada się na odczuwalne opóźnienia i obniżenie jakości transportu 
zbiorowego w mieście. 

W związku z powyższym proszę o odpowiedź na następujące pytania: 

1. Z czego wynikają obecne ograniczenia prędkości na rozjazdach tramwajowych w Łodzi? Czy są one 
związane ze stanem technicznym infrastruktury, czy też są efektem wewnętrznych regulacji MPK lub 
wymagań organizacji związkowych? 

2. Czy istnieją wewnętrzne zarządzenia lub rekomendacje, które wprowadzają lub utrzymują te 
ograniczenia? Jeśli tak, proszę o ich wskazanie i uzasadnienie. 

3. Czy władze miasta są świadome wpływu tych ograniczeń na wydłużenie cykli sygnalizacji świetlnej 
oraz czasu przejazdu tramwajów? 

4. Czy przeprowadzono analizy dotyczące wpływu ograniczeń na punktualność i prędkość handlową 
tramwajów? 

5. Czy miasto planuje w najbliższym czasie przegląd stanu technicznego rozjazdów oraz podjęcie działań 
w kierunku przywrócenia wyższych dopuszczalnych prędkości, porównywalnych do tych stosowanych 
w innych dużych miastach w Polsce (np. Gdańsk, Kraków, Olsztyn)? 

6. Czy prowadzony jest dialog z przedstawicielami związków zawodowych i MPK w celu wypracowania 
rozwiązań, które z jednej strony zapewnią bezpieczeństwo pracy motorniczym, a z drugiej – nie będą 
prowadzić do nadmiernego spowolnienia ruchu tramwajowego? 

 Z wyrazami szacunku, 
        Kosma Nykiel 




